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Oświadczenie skierowane do ministra administracji i cyfryzacji Michała Boniego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o udzielenie informacji związanej z kolejnym etapem wyłączenia 

naziemnej telewizji analogowej i włączeniem naziemnej telewizji cyfrowej na obszarze powiatu zgorzelec-

kiego ze szczególnym uwzględnieniem gminy Bogatynia. 

W związku z licznymi obawami mieszkańców powiatu zgorzeleckiego dotyczącymi prawidłowego odbio-

ru sygnału cyfrowego na terenie Przedgórza Sudeckiego, przy granicy z Niemcami i Republiką Czeską, pro-

szę Pana Ministra o odpowiedź na pytanie, czy mieszkańcy gminy Bogatynia będą mogli w pełni korzystać z 

nowego rodzaju nadawania. Obawy mieszkańców nie są bezpodstawne, ponieważ w ostatnich latach mimo 

bliskości nadajników telewizji analogowej znajdujących się w Nowej Karczmie i na Śnieżnych Kotłach sy-

gnał telewizyjny był bardzo słaby, a miejscami wręcz niedostępny. 

Pomimo prowadzonej akcji informacyjnej mieszkańcy powiatu zgorzeleckiego nie są pewni, czy nowo-

czesna telewizja cyfrowa, której nadawanie oparte jest na trzech multipleksach, będzie w pełni dostępna dla 

polskich odbiorców. 

Z wyrazami szacunku 

Jan Michalski 




